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Spørgsmål nr. S 579 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Sundhedsministeren 

Dato: 26. februar 2019 

Stillet af: Kirsten Normann Andersen (SF)  

Vil ministeren tage initiativ til, at der etableres en barselsordning for ansatte 

praktiserende læger på samme måde, som ejerlægerne i almen praksis har 

det, og som de ansatte læger på sygehusene har det?  

(Spm. nr. S 579). 

Begrundelse 

Spørgeren mener, at det er helt afgørende at gøre det mere attraktivt for 

unge speciallæger at søge ansættelse i almen praksis for at afhjælpe 

lægemanglen. Samtidig kan spørgeren forstå på medlemsundersøgelser fra 

Yngre Læger, at noget, som har stor betydning for de unge læger, er 

ordnede vilkår under barsel. Derfor vil spørgeren gerne vide, om der kan 

etableres en barselsordning for ansatte praktiserende læger på samme 

måde, som ejerlægerne i almen praksis har det, og som de ansatte læger 

på sygehusene har det. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk, sfolhk@ft.dk og til Lovsekretariatet på 

lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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